

## EDITORIAL / EDITORIAL

The 2005 annual conference of the Canadian Acoustical Association will be held at the Lamplighter Inn and Conference Centre in London, Ontario, Canada on October 11-14, 2005. We have received a wide variety of submissions, thanks to your involvement in your Association. Vijay Parsa and the rest of the Organizing Committee look forward to joining you in a lively discussion of acoustical issues, from speech communication to underwater acoustics.

We have three plenary lectures on the schedule. Richard Seewald, Canada Research Chair in Infant Hearing, will speak about his work on hearing loss and hearing aids in infants. Brock Fenton, Professor and Chair of the Biology Department at the University of Western Ontario, will discuss echolocation and bat behavior. Tim Kelsall, of Hatch Associates Ltd., will update us on the acoustics-related activities of the Canadian Standards Association, following which Alberto Behar will lead us in a discussion on how CAA members can become more involved.

Many thanks to those who have assisted in making this conference a success so far: our exhibitors and sponsors, special session chairs, paper contributors, organizing committee, and many student volunteers.

Take a look at the preliminary program on the following pages and be sure to join us in London 2005.

M. Cheesman

La conférence de 2005 annuelle de l'Association canadienne d'acoustique se tiendra à Lamplighter Inn et le Centre de Conference a London, Ontario, Canada le 11 au 14 octobre 2005. Nous avons reçu une grande variété de soumissions, grâce à votre participation dans votre Association. Vijay Parsa et le reste du Comité d'organisation attendent avec intérêt de vous joindre dans une discussion animée des issues acoustiques, de la communication de la parole à l'acoustique sous-marine.

Nous avons trois conférences plénières sur le programme. Richard Seewald, Chaire de recherche du Canada sur l'audition chez l'enfant, parlera au sujet de son travail sur les déficiences auditives chez les jeunes enfants et des améliorations rendues possibles grâce aux appareils auditifs. Brock Fenton, Professeur et la Chaire du Département de Biologie à l'Université de Western Ontario, discutera l'écholocation et le comportement des chauve-souris. Tim Kelsall, de Hatch Associates Ltd., nous mettra à jour sur les activités acoustique relatant sur l'Association Canadienne de Normes, suivi par Alberto Behar qui nous mènera dans une discussion sur la façon dont les membres de CAA peuvent devenir plus impliqués.

Beaucoup de mercis à ceux qui ont aidé à faire à cette conférence un succès jusqu'ici: nos exposants et commanditaires, chaires spéciales de session, contributeurs de papier, comité d'organisation, et beaucoup de volontaires d'étudiant.

Jetez un coup d'oeil au programme préliminaire aux pages suivantes et soyez sûr de nous joindre à London 2005."

M. Cheesman

### WHAT'S NEW ??

Promotions  
Deaths  
New jobs  
Moves

Retirements  
Degrees awarded  
Distinctions  
Other news

Do you have any news that you would like to share with Canadian Acoustics readers? If so, send it to:

**Steven Bilawchuk**, aci Acoustical Consultants Inc., Edmonton, Alberta, Email: [stevenb@aciacoustical.com](mailto:stevenb@aciacoustical.com)

### QUOI DE NEUF ?

Promotions  
Décès  
Offre d'emploi  
Déménagements

Retraites  
Obtention de diplômes  
Distinctions  
Autres nouvelles

Avez-vous des nouvelles que vous aimeriez partager